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VÁŠ DOPIS ČJ:

ZE DNE:

NAŠE ČJ.: UMCP21/02573/2022

SPIS. ZN.:

VYŘIZUJE: DIS. Helena Gryčová

TEL.: 281012928

E-IVIAIL: helenagrycova©praha21 .cz

DATUM: 15.02.2022

Věc: Zápis z iednání Komise Zdravá městská část a MA21. ze dne 9.2.2022

Místo konání:

Velká zasedací místnost ÚMČ Praha 21, Staroklánovická 260

Praha — Újezd nad Lesy 190 16

Přítomni: předseda komise: Petr Duchek

Bc. Radka Lipanovičová (příchod 17:17)

Zdeněk Růžička

Ing.Jitka Carbolová

Mgr. Lenka Danielová

tajemník: Helena Gryčová

Omluveni: Lenka Krátká

Bc. Markéta Slavíková

Klára Zezulová

Milan Samec

Program:

1. Kulatý stůl k problematice BUS pruhu

2. Prezentace výsledků Pocitové mapy

3.Jednání ohledně obnovení činnosti žákovského zastupitelstva a další spolupráce s MZŠ

4. Informace ke 3. ročníku participativního rozpočtu

5. Setkání s veřejností nad plánovanou revitalizací sídliště Rohožník

6. Veřejné pobídky ke spolupráci a k prezentaci na akcích městské části a výběr návrhů

7. Informace o dotazníku k aktualizaci strategického plánu
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Průběh 'ednání:

Jednání Komise ZMČ a MA21 zahájil v 17:10 hodjejí předseda p. Duchek. Konstatoval, že

komiseje usnášeníschopná a seznámil členy komise 5 body programu.

1. Kulatý stůl k problematice BUS pruhu

Pan předseda požádal přítomné o dodání připomínek a podnětů k problematice BUS

pruhu. Aby se věc dál nepřelévala zjednání najednáni komise a nedocházelo k dalšímu

„kovidovému“ prodlení, sdělil přítomným, že současné připomínky, i obdržené po

jednání komise, zpracuje a pošle radě MČ 21 z titulu funkce politika MA21.

Členové komise hlasovali o tom, zda souhlasí se zasláním připomínek radě MČ Praha 21.

HLASOVÁNÍ:

5 — pro, 0 — proti, 0 - se zdržel hlasování

Termín a úkol: Pan předseda neprodleně zapracuje obdržené připomínky a odešleje

RMČ.

2. Prezentace výsledků Pocitové mapy

V období květen - září 2021 proběhla celopražská kampaň Pocitová mapa Zdravá Praha

2021.

Tajemnice komise dne 4. 1. 2021 rozeslala výsledky Pocitové mapy Zdravá Praha 2021

členům komise. Výsledky lze najít i zde: httpszllwww.pocitovemapy.cz/praha/

Pan předseda uvedl, že s výsledkyje nyní třeba pracovat dál, aby nezapadly a akce, které

jsme věnovali čas, měla také smysl a užitek. Během debaty se komise shodla, žejako

další vhodný krokje proto jednotlivé informace z pocitové mapy vytřídit, udělat z nich

report a předložitjejednotlivým komisím kvyjádření, a nakonec předložit radě MČ

Praha 21. Výsledky pocitově mapy můžou být také vhodným impulsem pro návrhy do

participativního rozpočtu.

V pocitově mapě bylo celkem 15 otázek. Na některé jsme obdrželi pouze pocitovou

reakci bez popisu, na některéjsme obdrželi konkrétní popisnou odpověď. Komise se

shodla, že odpovědije třeba přepsat do reportu. Pan předseda proto navrhl, aby si

otázkya odpovědi rozdělili mezi sebou členové komise a přepsanéje poslali paní

tajemnicí, která provede rozdělení. Komise souhlasí.

Rozdělení:

Petr Duchek — „Zde je zanedbané místo a zasloužilo by rekonstrukci" + „Který úsek

cyklostezkyje dle vás nebezpečný"
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Lenka Danielová - „Zde bych to ukázala návštěvě odjinud" + „Zde mi chybí sportovní

vyžití"

Klára Zezulová — „Zde trávím volný čas" + „Zde mi chybí odpadkový koš"

jitka Carbolová — „Zde bych ráda více zeleně" + „Zde je často přeplněná nádoba na

odpad či sběrné místo komunálního/tříděného odpadu"

Radka Lipanovičová — „Zde mi chybí bezbariérový přístup" + „Zde se necítím bezpečně"

Milan Samec — „Zde mi chybí pouliční osvětlení" + „Zde mi chybí přechod pro chodce"

Lenka Krátká — „Zde mi chybí lavička"

Zdeněk Růžička — „Zdeje dopravně nebezpečné místo“ + „Zde jsou problémy

s parkováním"

Termín a úkol: Členové komise přepíší a odešlou pí tajemníci reakce dojednoho měsíce

(od obdržení rozdělenív zápisu).

3.1ednáníohledně obnoveníčinnosti žákovského zastupitelstva a dalšíspolupráce

s Mzš

Předseda komise informoval členy komise, že dne 19. 1. 2022 proběhla schůzka za

účastí místostarostky Kopecké, p. Duchka a pí Slavíkově s koordinátorkou Žákovského

zastupitelstva, pí Květoslavou Bělohubou Na schůzce byla pí Bělohubá požádána o

obnovení Žákovského zastupitelstva a o zorganizování volby 17 členů Žákovského

zastupitelstva. Také byla pozvána, aby následně se Žákovským zastupitelstvem navštívila

jednání Zastupitelstva MČ Praha 21.

Komise diskutovala i nad tím, zda je nutné mít Školní zastupitelstvo společně se Školním

parlamentem. Zda nestačíjen jedno. Paní Danielova vyslovila dotaz, zda to nějak

nesouvisí s postupem do vyšší kategorie místní Agendy 21. Pan předseda si nebyl jistý,

ani není zřejmé, jakje to u nás historicky nastaveno, protože na webu školy nejsou roky

žádné nové informace o školním parlamentu. Ale do příště zjistí. Členové se shodli, že

nejde-li o totéž, je dobré mít souběžně Žákovské zastupitelstvo i Školní parlament.

Termín a úkol: Pan předseda prověřísmysluplnost souběhu ŽZ a ŠP do příštíhojednání

komise.

4. Informace ke 3. ročníku participativního rozpočtu

Tajemnice komise informovala členy komise o právě probíhajícím 3. ročníku

participativního rozpočtu a požádala je o šíření propagace na svých sociálních sítích.

Předkládání návrhů do participativního rozpočtu je možné až do konce března 2022. Pí

Carbolová dala podnět, že by bylo vhodné v propagaci k hlasování do participativního

rozpočtu zdůraznit, že není nezbytně nutné dávat i záporné hlasy a vyčerpat tak všechny

možnosti hlasování. jde jen o možnost dát záporný hlas tomu projektu, se kterým

hlasujícívýslovně nesouhlasí.

Termín a úkol: Úkol nevznikl, podnět byl ale paní tajemnicívzat na vědomí.
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5. Setkánís veřejností nad plánovanou revitalizací sídliště Rohožník

Tajemnice komise informovala členy komise o plánovaném setkání s veřejností na téma

revitalizace sídliště Rohožník a plánované koncepční rozvaze. Setkání se uskuteční dne

22. 2. 2022, od 16 hod a od 18 hod ve skautské klubovně Douglaska, ulice Žárovická

2732.

V současné chvíli probíhá dotazníkové šetření, které běží až do konce února 2022.

Online forma dotazníku je k dispozici zde

httpszl/wwwmobi|nirozh|as.cz/app/anketa/RevitalizaceRohoznik

Termín a úkol: Úkol nevznikl, jen doporučení šířit informace o setkání a dotazníku.

6. Veřejné pobídky ke spolupráci a k prezentaci na akcích městské části a výběr

návrhů

Předseda komise navrhl, že by se měla v pravidelných intervalech dělat výzva nejen pro

místní spolky, ale i občany, aby se všichni zapojili do pořádání akcí. V současné chvíli

úřad dává informace a podněty směrem ke spolkům, ale bylo by vhodné celý

mechanismus otočit. Na web úřadu MČ Praha 21 dát přehled plánovaných akci (s

krátkou informací o tématu akce a coje poptáváno) s výzvou ZAPOJTE SE. jednotlivé

spolky a zdůraznil, že je správné cílit i na jednotlivé občany, ti všichni by tak dostali

možnost nabídnout své služby, dovednosti a zapojit se dojednotlivých akcí pořádaných

MČ. Komise souhlasí.

Termín a úkol: Téma ještě nebylo vyčerpáno a uzavřeno, bude potřeba znát i možnosti

webových stránek úřadu.

7. Informace o dotazníku k aktualizaci strategického plánu

Tajemnice komise informovala členy komise o probíhající aktualizaci strategického plánu

rozvoje MČ Praha 21 ve spolupráci se společnostíTheSign s.r.o. Předložila členům

komise dotazník, který bude vložen do březnového Újezdského zpravodaje.

Termín a úkol: Členové komise mají možnost se k dotazníku vyjádřit do 13. 2. 2022

(včetně).

Termín příštího jednání komise bude dohodnut přes e-mail a bude se konat v průběhu

dubna 2022.

Zasedání komise se konalo dne 9.2.2022 od 17:10 do 18:23 hod.

Zapsala a vyhotovila dne 9.2.2022 — tajemnice komise Helena G čová  
o,! a 17 „ .

Ověřil, dne?/1.11;..:.Ípredseda komise p. Petr DUChe
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